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Abstract :

This article deals with the role of the International Court of Justice in settling the
legal dispute between Equatorial Guinea and France. It is related to the legality
of the penal procedures carried out by the French judicial authorities in relation
to the funds owned by an Equatorial Guinean national in Paris. Equatorial
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Guinea opposed these measures, claiming that they violate international law on
consular relations, as they relate to the funds and property of the diplomatic
mission of Equatorial Guinea in France. The court's ruling shows that Guinea's
request is not legally established. The court concluded that what France has
done does not violate the international law of diplomatic relations.

Key words :Immunity - Diplomatic Procedures - France - Equatorial Guinea -
International Court of Justice - International Diplomatic Law- Diplomatic real
.estate ownership

Résumeé :

Cet article traite du role de la Cour internationale de justice dans le reglement du
différend juridique entre la Guinée équatoriale et la France.Qui se porte sur la
légalité des procédures pénales menées par les autorités judiciaires francaises
concernant les fonds détenus par un équato-guineen a Paris. La Guinée
équatoriale s'est opposée a ces mesures, affirmant qu'elles violent le droit
international sur les relations consulaires, qui concerne les fonds et les biens de
la mission diplomatique de la Guinée équatoriale en France. La décision de la
Cour montre que la demande de la Guinée n'est pas légalement établie, et la CIJ
a conclu que ce que les actes de la France ne viole pas le droit international des
relations diplomatiques.

Mots clés: Immunité - Procedures diplomatiques - France - Guinée équatoriale -
Cour internationale de Justice - Droit diplomatique international -La propriété
immobiliéere diplomatique
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